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Vragen 2e termijn Begroting2A24 Gemeente Heerlen.

1) Avon traint op het Emma-stadion, Wat is de stand van

zaken betreffend de verhuizing naar het Varen beuk
sportpark. Mensen uit de buurt vragen regelmatig

wanneer dit staat te gebeuren

2) Handhaving op bedrijven en hun locatie wat is de norm
voor de hoeveelheid van controle of gaat men pas

handhaven als men klachten van derden krijgt? De

kosten die men hiervoor maakt is daar een extra budget voor
denk aan WOO verzoeken en rechtszaken.

3) Borging en uitrol Aanpak sociaal veilig Blz 44

Wij hebben vandaag kunnen lezen in het Limburgs-dagblad dat

men in Parkstad 25 miljoen

ontvangt van het rijk voor de regiodeals. OP Blz 44 staat

bijtoekenníng vanuit de regio deal

wordt de uitrol in2O24-2025 met regiodeal -middelen

bekostigd. Maar indien na2O24 onze

middelen niet structureel worden gemaakt of de toekenning

vanuit de Regiodeal tegenvalt

dan komt de aanpak in de aanvullende buurten in Heerlen te

vervallen en is uitrol van deze

Succesvolle methodiek over heel Heerlen niet mogelijk.

Wat is nu de conclusie?


